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Rada Miejska w Augustowie 

PROTOKÓŁ nr LIV/2022 

z obrad LIV sesji Rady Miejskiej w Augustowie, która obyła się zdalnie,  

za pomocą środków komunikacji elektronicznej 

w dniu 31 sierpnia 2022 
 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków, co stanowi o prawomocności posiedzenia. 

Obecni: 

1. Emilian Al-Khameri 

2. Sylwia Bielawska 

3. Mirosław Chudecki 

4. Leszek Stanisław Cieślik 

5. Tomasz Dobkowski 

6. Alicja Dobrowolska 

7. Rafał Harasim 

8. Marcin Kleczkowski 

9. Tomasz Miklas 

10. Agnieszka Mroziewska 

11. Dariusz Ostapowicz 

12. Izabela Agnieszka Piasecka 

13. Katarzyna Raczkowska 

14. Jolanta Oneta Roszkowska 

15. Adam Sieńko 

16. Aleksandra Maria Sigillewska 

17. Mieczysław Szczerbakow 

18. Marek Sznejder 

19. Magdalena Śleszyńska 

20. Krystyna Wilczewska 

21. Mirosław Zawadzki 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

- Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta  

- Pani Marta Kałęka – Radca Prawny 

- Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Augustowie 

- Prezesi Spółek miejskich 

- Goście i mieszkańcy 

 

 

 

 

 

 

Obrady rozpoczęto 31 sierpnia 2022 o godz. 19:00, 

a zakończono o godz. 22:52 tego samego dnia. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Informacja Burmistrza dotycząca przygotowania spółki miejskiej MPEC Giga do 

sezonu grzewczego i kolejnych podwyżek za energię cieplną. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podwyżek za energię cieplną. 

4. Wolne wnioski i zapytania. 

5. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. pkt 1. 

Otwarcie obrad. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego otwarciu obrad /0:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady LIV sesji 

Rady Miejskiej w Augustowie. Poinformowała, że sesja została zwołana na wniosek Klubu 

Radnych Koalicji Obywatelskiej /zał. nr 1/ na podstawie ar. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym. Obrady Rady Miejskiej odbędą się w formie zdalnej na 

podstawie art. 15zzx ust. 1 i 2. Ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązania 

związanych z zapobieganiem, zwalczaniem Covid-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych. Poinformowała, że porządek obrad wraz /zał. nr 2/  

z wnioskiem Klubu Radnych i projektem uchwały otrzymali Państwo w systemie eSesja. 

Przywitała Państwa Radnych, Panów Burmistrzów, pracowników Urzędu Miejskiego i 

wszystkich gości. Przystąpiła do sprawdzenia listy obecności i sprawdzenia kworum. Odczytała 

imię i nazwisko każdego Radnego i poprosiła o zgłaszanie się oraz wciśnięcie przycisku 

„kworum” w systemie eSesja /0:00/. 

 

/Sprawdzanie listy obecności /1:37 – 5:19/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że po 

sprawdzeniu listy obecności w obradach bierze udział 20 radnych. Stwierdziła, że obrady są 

prawomocne. Poinformowała również, że obrady są transmitowane i utrwalana za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie 

Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w sposób zwyczajowo przyjęty. 

/5:19/. 

 

Ad. pkt 2. 

Informacja Burmistrza dotycząca przygotowania spółki miejskiej MPEC Giga do sezonu 

grzewczego i kolejnych podwyżek za energię cieplną. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego informacji Burmistrza dotyczącej przygotowania 

spółki miejskiej MPEC Giga do sezonu grzewczego i kolejnych podwyżek za energię cieplną 

/6:01/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego informacji Burmistrza dotyczącej 
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przygotowania spółki miejskiej MPEC Giga do sezonu grzewczego i kolejnych podwyżek za 

energię cieplną. Oddała głos przedstawicielowi wnioskodawców /6:01/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny przedstawił wniosek Klubu Radnych KO o zwołanie sesji /6:39/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:27/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /10:39/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /21:39/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /22:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /23:32/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /23:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /27:09/. 

 

Pan Artur Sofiński – Prezes MPEC „GIGA” Sp. z o.o. /27:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /33:17/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /33:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /35:14/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /35:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /36:24/. 

 

Pan Artur Sofiński – Prezes MPEC „GIGA” Sp. z o.o. /36:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /46:41/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /46:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /46:57/. 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /47:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /48:24/. 
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Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /49:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /50:35/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /50:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /56:27/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /56:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /52:11/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /57:42/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /57:48/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /58:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:01:23/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /1:01:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:01:49/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /1:01:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:05:18/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /1:05:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:06:49/. 

 

Pan Artur Sofiński – Prezes MPEC „GIGA” Sp. z o.o. /1:07:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:07:32/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /1:07:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:09:44/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /1:09:50/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła 5 minut przerwy  

w obradach /1:10:15/. 

 

/Przerwa /1:10:37 – 1:16:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie. 

Udzieliła głosu Radnemu Marcinowi Kleczkowskiemu /1:16:03/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /1:16:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:17:42/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /1:18:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:20:29/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /1:20:42/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:23:28/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /1:23:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:24:42/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /1:24:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:27:11/. 

 

Pan Artur Sofiński – Prezes MPEC „GIGA” Sp. z o.o. /1:27:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:36:49/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /1:36:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:37:12/. 

 

Pan Artur Sofiński – Prezes MPEC „GIGA” Sp. z o.o. /1:37:16/. 

 

Ad. pkt 3. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podwyżek za energię cieplną. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie podwyżek 

za energię cieplną /1:38:54/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

podwyżek za energię cieplną. Poprosiła przedstawiciela wnioskodawców o przedstawienie 

projektu uchwały /1:38:54/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /1:39:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:40:26/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /1:40:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:41:17/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /1:42:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:42:58/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny przedstawił projekt uchwały /1:43:16/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej złożyła wniosek formalny  

o dopisanie do paragrafu 2 uchwały Przewodniczącą Komisji Europejskiej Ursulę von der 

Leyen, oraz dopisanie w stanowisku Rady Miejskiej „Wzywamy Komisję Europejską  

o wstrzymanie pobierania kar za emisję CO2 na okres kryzysu energetycznego w całej 

Europie”/1:45:16/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /1:46:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:47:24/. 

 

Pani Marta Kałęka – Radca Prawny /1:48:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:48:43/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /1:49:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:55:49/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /1:56:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:56:15/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /1:56:20/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do sprawdzenia 

kworum /1:56:25/. 

 

/Sprawdzanie listy obecności /1:56:37 – 1:57:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie swój 

wniosek /1:57:10/. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku Pani Przewodniczącej Alicji Dobrowolskiej o dopisanie do 

paragrafu 2 uchwały Przewodniczącą Komisji Europejskiej Ursulę von der Leyen, oraz 

dopisanie w stanowisku Rady Miejskiej „Wzywamy Komisję Europejską o wstrzymanie 

pobierania kar za emisję CO2 na okres kryzysu energetycznego w całej Europie”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska 

PRZECIW (9) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka 

Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek 

Sznejder 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krystyna Wilczewska 

BRAK GŁOSU (1) 

Mirosław Zawadzki 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został 

przyjęty. Oddała głos Radnemu Adamowi Sieńko /1:58:50/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny zgłosił wniosek formalny, żeby Przewodnicząca wycofała swój 

zapis z projektu uchwały /1:59:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:00:23/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /2:02:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:04:22/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /2:05:07/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła 5 minut przerwy 

/2:06:49/. 

 

/Przerwa w obradach /2:08:00 – 2:17:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie 

/2:17:53/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /2:18:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła przerwę w obradach 

/2:18:23/. 

 

/Przerwa /2:18:23 – 2:24:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła posiedzenia sesji po 

przerwie /2:24:29/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny złożył wniosek o wycofanie wniosku Klubu Radnych Koalicji 

Obywatelskiej /2:24:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:26:04/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /2:27:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:28:05/. 

 

Pani Marta Kałęka – Radca Prawny /2:28:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:30:36/. 

 

Pani Marta Kałęka – Radca Prawny /2:30:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy Pan Rafał 

Harasim wyraża zgodę na zdjęcie punktu 3 z porządku obrad /2:30:56/. 

 

Pan Rafał Harasim – Radny wyraził zgodę /2:31:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy Pani Izabela 

Agnieszka Piasecka wyraża zgodę na zdjęcie punktu 3 z porządku obrad /2:31:11/. 

 

Izabela Agnieszka Piasecka – Radna wyraziła zgodę /2:31:20/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy Pan Leszek 

Cieślik wyraża zgodę na zdjęcie punktu 3 z porządku obrad /2:31:22/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /2:31:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Pan Adam 

Sieńko już wyraził swoją opinię. Zapytała, czy Pan Marek Sznejder wyraża zgodę na zdjęcie 

punktu 3 z porządku obrad /2:31:56/. 

 

Pan Marek Sznejder – Radny /2:32:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:32:09/. 

 

Pan Marek Sznejder – Radny wyraził zgodę /2:32:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy Pani Agnieszka 

Mroziewska wyraża zgodę na zdjęcie punktu nr 3 z porządku obrad /2:32:35/. 

 

Pani Agnieszka Mroziewska – Radna wyraził zgodę /2:32:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że wszyscy 

wnioskodawcy wyrazili zgodę na zdjęcie z porządku obrad punktu 3, czyli rozpatrzenia 

projektu uchwały w sprawie podwyżek za energię cieplną. Przystąpiła do sprawdzenia kworum 

przed głosowaniem /2:32:56/. 

 

/Sprawdzanie kworum / 2:33:14 – 2:34:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Rada Miejska 

dysponuje kworum. Poddała pod głosowanie wniosek Pana Radnego Adama Sieńko /2:34:03/. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej o zmianę porządku 

obrad w ten sposób, aby zdjąć z porządku obrad punkt 3. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Agnieszka Mroziewska, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław 

Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska 

PRZECIW (1) 

Mirosław Zawadzki 
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BRAK GŁOSU (6) 

Rafał Harasim, Tomasz Miklas, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria 

Sigillewska, Marek Sznejder 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o odnotowanie  

w protokole, że Pan Radny Adam Sieńko zbiera głos, bez pozwolenia Przewodniczącej. 

Stwierdziła, że wniosek Pana Radnego Adama Sieńko przeszedł. Poinformowała, że z porządku 

obrad został zdjęty punkt nr 3 /2:35:29/. 

 

Ad. pkt 4. 

Wolne wnioski i zapytania. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego wolnym wnioskom i zapytaniom /2:37:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego wolnym wnioskom i zapytaniom. Udzieliła 

głosu Panu Prezesowi Spółdzielni Mieszkaniowej w Augustowie /2:37:25/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Pan Kazimierz Kożuchowski – Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej w Augustowie /2:37:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:42:14/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zasępca Burmistrza Miasta /2:42:22/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:44:17/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /2:44:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:49:33/. 

 

Pan Marek Sznejder – Radny /2:49:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:51:36/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zasępca Burmistrza Miasta /2:52:22/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:55:04/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /2:55:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:58:57/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /2:59:21/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:59:52/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /3:01:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:01:24/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /3:02:22/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:04:38/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zasępca Burmistrza Miasta /3:04:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:10:51/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /3:11:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:11:52/. 

 

Pan Dariusz Ostapowicz – Radny /3:12:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:14:56/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /3:15:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:20:22/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zasępca Burmistrza Miasta /3:23:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:24:49/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /3:25:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:25:22/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /3:26:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:26:18/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /3:26:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:27:07/. 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /3:27:13/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:28:02/. 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /3:29:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:29:29/. 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /3:30:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:32:18/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:33:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:34:10/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /3:34:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:34:57/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:35:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:35:18/. 

 

Pan Bartosz Buczyński – Prezes Spółki Wodociągi i Kanalizacje Miejskie /3:35:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:36:05/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /3:36:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:36:55/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /3:36:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:41:01/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:42:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:44:22/. 

 

Pan Kazimierz Kożuchowski – Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej w Augustowie /3:44:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:45:46/. 

 

Mieszkaniec Augustowa /3:45:53/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:46:11/. 

 

Mieszkaniec Augustowa /3:47:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:49:38/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:49:51/. 

 

Ad. pkt 5. 

Zamknięcie obrad. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego zamknięciu obrad /3:50:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zamknęła LIV sesję Rady 

Miejskiej w Augustowie /3:50:47/. 

 

 

 

           Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Augustowie 

 

        Alicja Dobrowolska 

  

 

Przygotowała: Emilia Putyńska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


